
RM.0002.7.28.2017                       

PROTOKÓŁ Nr 28/2017
z XXVIII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 19 grudnia 2017 roku.

Ad. 1 - 5 

– Otwarcia  XXVIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  11.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska.

– W posiedzeniu  uczestniczyło  13  radnych –  na  ustawową liczbę  15  radnych (lista  obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

– Quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady.

– Na sekretarza XXVIII sesji wybrano radnego: Jana Bladowskiego.

– Przedszkolaki  z  Przedszkola  Samorządowego  w  Piotrkowie  Kujawskim  wraz  z  opiekunami

złożyły życzenia świąteczne oraz zaśpiewały piosenkę o tematyce Świąt Bożego Narodzenia i

wręczyli wszystkim pierniczki oraz stroiki. Kartki z życzeniami świątecznymi przekazały dzieci

ze świetlicy opiekuńczo-wychowawczej w Piotrkowie Kujawskim.

– Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji, który następnie został przyjęty przez

Radnych 13-ma głosami „za”.

– Protokół  z  sesji  XVIII  zostały  przyjęty  jednogłośnie  (14  radnych  opowiedziało  się  za  ich

przyjęciem). 

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji. Powiedział m.in., że: 

W  ostatnim  czasie  uczestniczył  w  spotkaniu  w  Urzędzie  Wojewódzkim  w  sprawie  założeń

programu  Mieszkanie  Plus;  przygotowano  przetarg  na  rozbudowę  oczyszczalni  ścieków,  który

ogłoszono w dniu 19 grudnia 2017 r.; brał udział w spotkaniach wigilijnych organizowanych przez

różne instytucje. Pan Burmistrz omówił także inwestycje, które ostatnio są realizowane.

Ad. 7

-  Pani  Joanna  Karmowska  omówiła  swoje  działania  między  sesjami,  powiedziała  m.in.,  że:

uczestniczyła w spotkaniach wigilijnych w Bibliotece i Ośrodku Kultury w Piotrkowie Kujawskim

oraz w Warsztatach Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi.

Ad. 8 a-f
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVIII/183/2017 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziała-

nia Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2018 rok.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVIII/183/2017: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVIII/183/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVIII/184/2016 w sprawie zatwierdzenia

planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na 2018 rok

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVIII/184/2017: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVIII/184/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVIII/185/2017 zmieniająca uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2017-2029 

oraz uchwałę Nr XXVIII/186/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski na rok 2017

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w budżecie na 2017 rok, zgodnie z objaśnieniami w 

uchwale. Powiedziała, że zmiany wynikają głównie z decyzji finansowych, które wpłynęły do Urzę-

du, oraz z doprecyzowania wpływów do budżetu po szczegółowej analizie. Ujęto wpływy z podat-

ków, dokonano drobnych przesunięć między paragrafami tj. np.: zakup węgla dla Warsztatów Tera-

pii Zajęciowej w Nowej Wsi. Dodała, że planowany na koniec roku deficyt wyniesie ponad 500 tys. 

zł i będzie pokryty nadwyżką z lat ubiegłych.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVIII/185/2017: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVIII/184/2017 została przyjęta jednogłośnie.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVIII/186/2016: 13 „za”, 0 „przeciw”,  „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVIII/186/2017 została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki przedstawił założenia do budżetu na 2018 rok. Założenia te są zawarte w 

projekcie uchwały Nr XXVIII/187/2017, załączonej do niniejszego protokołu. Omówił wysokość 

planowanego deficytu, określił źródło jego sfinansowania oraz omówił planowane inwestycje. Do-

dał, że jeśli tylko będzie to możliwe będą do realizacji wdrażane nowe inwestycje, zgodnie z propo-

zycjami zawartymi w opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów dotyczącej projektu bu-

dżetu na 2018 rok.

- Pani Jolanta Zalesińska odczytała trzy opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej: w sprawie projek-

tu budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2018 rok, w sprawie możliwości sfinansowania 

deficytu budżetowego na 2018 rok oraz o projekcie uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy Fi-

nansowej dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.
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Skład Regionalnej Izby Obrachunkowej zaopiniował pozytywnie projekt budżetu na 2018 rok, pro-

jekt WPF na lata 2017-2029 oraz możliwość sfinansowania deficytu dla Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski.

- Pan Andrzej Schmidt – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odczytał opinię dotyczącą przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

projektu budżetu na 2018 rok: „Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w 

Piotrkowie Kujawskim, działając w oparciu o § 5 uchwały Nr XXXVIII/207/10 Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim z dnia 17 września 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej, po przeanalizowaniu dokumentacji przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski oraz wysłuchaniu na posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2017 roku  ustnych 

wyjaśnień Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, Pana Sławomira Henryka Boguckiego 

oraz Skarbnika Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, Pani Jolanty Zalesińskiej, uwzględniając 

sugestie, opinie i uwagi pozostałych, stałych Komisji Rady Miejskiej tj.: Komisji Rewizyjnej; 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu; Komisji Zdrowia 

i Porządku Publicznego; Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska; Komisji Statutowej 

opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na 2018 rok.

Ponadto Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów proponuje wszelkie wolne środki 

powstałe w ciągu roku budżetowego powstałe w ramach oszczędności rozdysponowywać kolejno 

na:

1. Dodatkowe środki na zakup kamienia na remonty dróg o 200 tys. zł,

2. Remonty boisk przy szkołach w Dębołęce i w Byczu – około 50 tys. zł,

3. Dokumentacja na przebudowę osiedla przy ulicach . Parkowej i Słonecznej,

4. Przygotowanie do powierzchniowego utwardzenia drogi w Anusinie,

5. Przebudowa ul. Włocławskiej w stronę Palczewa – dalsza część chodnika,

6. Remont ul. Spółdzielczej – kanalizacja i asfalt.

Podpisy członków Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów:

1. członek – Arkadiusz Krzysztof Włodarski 

2. członek – Krzysztof Mirosław Żak

3. Przewodniczący – Andrzej Schmidt”

- Pani Joanna Karmowska zadała pytanie czy ktoś chciał zabrać głos w sprawie przedstawionych 

opinii?

Dyskusji nie podjęto, pytań nie było. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXVIII/188/2017 w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2018 oraz projekt uchwały Nr XXVIII/187/2017

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2018-2029
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Głosowanie dot. uchwały Nr XXVIII/187/2017: 11 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVIII/187/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXVIII/188/2017: 11 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXVIII/187/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów. 

- Pan Sławomir Bogucki podziękował Radnym za przyjęcie budżetu na 2018 rok. Dodał, że w kolej-

nym roku będzie robić wszystko aby inwestycji przybyło, szczególnie w drogownictwie.

Ad. 9

- Pan Tomasz Jaroński zgłosił interpelację dot. nieświecącej lampy na ul Parkowej, przy 

skrzyżowaniu z ul. Zieloną.

- Pani Grażyna Rybicka zapytała co się dzieje w sprawie ogrodzenia stawów?

- Pan Burmistrz odpowiedział, że będzie robiony przegląd lamp ulicznych, a ogrodzenie stawów jest

planowane.

- Pani Joanna Karmowska złożyła interpelację o naprawę nawierzchni drogi Przewóz – Nowa Wieś.

- Pan Jan Bladowski poruszył temat niedogodnego dojazdu do przepompowni przy posesji P. 

Wrzesień. Aby do niej dojechać trzeba korzystać z sąsiednich posesji. Wskazał, ze obiecano, iż 

samorząd się tym zajmie.

- Pan Burmistrz poinformował, że prawdopodobnie masywne ogrodzenie sąsiedniej działki, którego

nie da się bezproblemowo przesunąć, znajduje się w terenie działki gminnej. Prowadzone były także

w tej sprawie rozmowy z Proboszczem.

Ad. 10

- Burmistrz odpowiedział, że otrzymał od Zarządu Dróg Powiatowych pismo dotyczące naprawy 

nawierzchni tej drogi. W piśmie tym zawarto prośbę o partycypację gminy Piotrków Kujawski w 

kosztach tej inwestycji. Pismo to wpłynęło 24 listopada, a zgodnie z przepisami nasz budżet został 

stworzony do 15 listopada i nie przewidywał środków na partycypację w tym zakresie. Wcześniej 

nikt nie ustalał z władzami gminy Piotrków Kujawski tej sprawy, a nie są to małe pieniądze, bo 

chodzi o 50 % wartości całej inwestycji. Na koniec Burmistrz obiecał, że temat ten zostanie podjęty 

w kolejnym roku.

- Pan Grzegorz Piasecki poinformował, że w projekcie budżetu Powiatu są ujęte do remontów dwa 

odcinki dróg powiatowych, które leżą na terenie gminy Piotrków Kujawski. Powiedział, że tymi 

drogami poruszają się głównie mieszkańcy gminy Piotrków Kujawski i poprosił o dołożenie 200 

tys. zł na remont tej drogi. Odniósł się do słów Burmistrza w sprawie spóźnionego wpływu podania 

o partycypację w kosztach inwestycji, powiedział, że rzeczywiście, podania wychodziły dość późno,

ale np. Gmina Bytoń zadeklarowała już jakąś kwotę. Dodał, że bardzo dobrze, że pojawiają się 
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nowe lampy, ale wciąż ich brakuje, wskazał, że brakuje dwóch lamp na drodze w Nowej Wsi od 

strony Przewozu.

- Pani Joanna Karmowska podziękowała Panu Grzegorzowi Piaseckiemu za udział w sesjach Rady 

Miejskiej oraz za bronienie spraw gminy na forum powiatowym.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że M-GOPS w ostatnim czasie brał udział przy rozdawaniu 

paczek z CARITAS-u. Były to paczki żywnościowe, bardzo bogate. Przekazała podziękowania od 

ludzi, którzy je otrzymali za piękne święta.

- Pan Burmistrz podziękował pracownikom M-GOPS i jednostek podległych za zaangażowanie w tę

sprawę.

- Pani Joanna Karmowska poprosiła Pana Grzegorza Piaseckiego o przekazanie życzeń 

świątecznych dla Rady Powiatu.

- Pan Grzegorz Piasecki podziękował za życzenia, zapewnił, że je przekaże oraz złożył życzenia od 

koleżanek i kolegów z Klubu PiS.

- Pan Ryszard Dominiak poruszył temat złego oddziaływania kopalni na rolnictwo. Powiedział, ze 

rolnicy osiągają wciąż niższe plony. Zapytał czy władze – Państwo podjęły jakieś kroki w tej 

sprawie?

- Pan Burmistrz powiedział, że „Czas Narodzenia Pańskiego, to czas magiczny, ale także czas 

wykazania błędów. Praca samorządowca to praca dla ludzi, nie zawsze łatwa. Życzę zdrowia i 

miłości dla drugiego człowieka.” Na koniec przekazał życzenia i błogosławieństwo od Proboszcza 

Z. Cabańskiego.

Zebrani podzielili się opłatkiem.

Ad. 11

– Pani  Joanna  Karmowska  po  stwierdzeniu  wyczerpania  tematyki  obrad  XXVIII  sesji  Rady

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXVIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 12:36

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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